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Z Á P I S  č. 17/2021 

z jednání  rady města Libčice nad Vltavou konaného dne 3. 11. 2021 

Přítomni: Ing. Pavel Bartoš, MBA Lukáš Reichel,  Ing. Zuzana Bělohradská,   

                  doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D., Ing. Petr Kosík 

 

 

Omluveni:  

 

Tajemník:  Ing. R. Dědič 

 

Starosta zahájil jednání v 16.30 hodin a přivítal přítomné. 

 

Schválení zápisu z rady č. 16/2021. 

 

K zápisu nemá nikdo žádné  připomínky. 

 

Zápis z rady č. 16/2021 byl schválen.  

 

 

Program jednání: 

 

1/17) Termíny jednání rady města 

2/17) Žádosti o změnu využití městské dotace 

3/17) Komise pro média 

4/17) Projekt Libčická náplavka 

5/17) Úprava ulice Ke Studánkám 

6/17) Sazby DPH 

7/17) Strategický plán 

8/17) Ordinace zubaře a gynekologa 

9/17) Žádost AFK Libčice 

 

 

1/17) Termíny jednání rady města 

 

Usnesení: Rada města určuje termíny jednání pro následující období: 15. 11.  

a 1. 12. 2021 v 16.30 hodin. 

 

Hlasování: 

 

pro   5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
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2/17) Žádosti o změnu využití městské dotace 
 

MC Malina žádá o změnu účelu využití městské dotace, kterou získali jako Centrum Malina 

na zajištění kulturního programu pro děti v rámci Letních příměstských táborů během 

prázdnin 2021:  

Jelikož se nám na poslední chvíli (v 2. pol. června 2021) povedlo získat dotaci na kompletní 

realizaci táborů v rámci grantu od MŠMT ČR a všichni občané Libčic nad Vltavou a okolních 

obcí tak měli tábor zcela zdarma, tuto dotaci od Města Libčice nad Vltavou jsme nevyužili.  

  

Nyní budeme realizovat další příměstské tábory pro děti, které mají ve dnech 27. a 29. října 

podzimní prázdniny a jejichž rodiče pro ně nemohou zajistit jiný program. Rádi bychom tedy 

tuto dotaci ve výši 9.756 Kč využili na realizaci kulturního programu - podle covidové situace 

a programu vhodných institucí bychom vybrali kino/divadlo/výstavu.  

Případnou zbývající částku bychom pak rádi přesunuli na Mikulášskou besídku, na kterou 

jsme také dostali městskou dotaci. Navýšením částky na Mikulášskou bychom rádi vylepšili 

tuto tradiční, a mezi občany Libčic oblíbenou, akci pro rodiny s dětmi.  

  

Zároveň prosíme i o zvážení naší druhé žádosti. Pro rok 2021 jsme získali jen část 

požadované částky na projekt "Rodinný den s IZS". Obdržená částka, ani s dalšími našimi 

zdroji, nepokryje náklady na tuto akci. Rádi bychom tedy změnili účel dotace a částku 6000,- 

využili na celodenní kurz první pomoci pro veřejnost.  Tento projekt prozatím zpracováváme 

do detailu. Kurz bude probíhat v KC Fara Libčice ve spolupráci s SDH Libčice.  

  

ZO ČSV  Libčice nad Vltavou žádá o možnost změny využití dotace, kterou dostala naše 

organizace na nákup přístroje - agregát spalovacího čtyřtakt. motoru s kompresorem BLAF-1c 

se spirálovou hadicí, který je součástí zařízení na léčbu varroázy včel. Naše ZO by ráda dotaci 

využila na nákup přístrojů APIFUM, které slouží ke stejnému účelu – tedy léčbu varroázy 

včel a je oproti původně plánovanému zařízení jednodušší na obsluhu a tím ti používání. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí se změnami využití městských dotací pro MC Malina a   

ZO ČSV  Libčice nad Vltavou. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

 

3/17) Komise  pro média 
 

Komise pro média předkládá RM zápis z posledního jednání při přípravě říjnového čísla 

Libčických novin.  

Paní Olga Mračková rezignovala 1. října 2021 na členství v komisi pro média. Starosta města 

Ing. Pavel Bartoš, MBA nominuje PhDr. Šárku Havelkovou za politické uskupení Liběhrad.  
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Usnesení: Rada města bere na vědomí zápis z komise pro média, souhlasí s jeho 

zveřejněním na webu města a jmenuje PhDr. Šárku Havelkovou členkou komise pro 

média za Liběhrad.  

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

4/17) Projekt Libčická náplavka 
 

Dle Akčního plánu 2019-2020 byl připraven návrh rozvoje náplavky, jehož obsahem je 

pořízení studie a projektu. Připravovaný projekt na podzim roku 2020 se zablokoval 

stanoviskem s. p. Povodí Vltavy. Došlo k přehodnocení a úpravě záměru projektu. Upravený 

návrh bude opět konzultován s s.p. Povodí Vltavy, následně bude zpracována zadávací 

dokumentace a vyhlášena soutěž na krajinný návrh rozvoje Libčické náplavky. Jedná se o 

veřejnou zakázku malého rozsahu, avšak zpracování zadávacích podmínek a průběh 

výběrového řízení bude komplikovanější, neboť se procesně bude jednat o obdobu soutěže o 

návrh (včetně hodnocení/porota). Byly osloveny dvě advokátní kanceláře se specializací na 

veřejné zakázky:  

1. Mgr. Jan Lašmanský, LL.M. za cenu 70.000,-- Kč bez DPH 

2. Advokátní kancelář Kruták & Partners za cenu 80.000,-- Kč bez DPH 

Usnesení: Rada města pověřuje administrací VZMR příprava krajinné studie Libčické 

náplavky advokáta Jana Lašmanského za cenu ve výši  70. 000 Kč bez DPH, která 

zahrnuje zpracování zadávací dokumentace (včetně smlouvy) a kompletní administraci 

výběrového řízení (včetně úkonů na profilu zadavatele), účast na případných jednání, 

zpracování reakcí na dotazy dodavatelů a vypořádání případných námitek. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

5/17) Úprava ulice Ke Studánkám 

 

Správa majetku předkládá cenový návrh na realizaci zpomalovacích prvků v ulici  

Ke Studánkám v ceně 108.943,-- Kč vč. DPH. Jedná se o nákup a instalaci 3 zpomalovacích 

sekcí včetně příslušného dopravního značení. Důvodem jsou oprávněné žádosti občanů na 
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zajištění bezpečnosti na značně frekventované komunikaci, která je bez chodníků a je 

využívána velkým počtem chodců. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s instalací zpomalovacích prvků v ulici Ke Studánkám 

v ceně 108.943,-- Kč vč. DPH. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

6/17) Sazby DPH 

 

Rada města na svém jednání dne 6.10.2021 přijala usnesení 7/16: Rada města bere na vědomí 

informaci o překročení obratu města k 30.9.2021 ve smyslu § 4a Zákona č. 235/2004 Sb.,  

o dani z přidané hodnoty.  

Město Libčice nad Vltavou se tímto s platností od 1.11.2021 stane plátcem DPH. 
 

Správní a finanční odbor zpracoval analýzu a je třeba určit, zda dojde či nedojde k navýšení 

cen u jednotlivých činností.  

Pozornost je nutné věnovat především: 

- ceně za paušální náhrady na úhradu nákladů vynaložených na spotřeby nájemců – např. 

elektrická energie …. (Smlouva na Alzabox, kde je sjednána měsíční paušální náhrada za el. 

energii ve výši 500 Kč) 

- ceně za služby poskytované s pronájmem a užíváním veřejného pohřebiště (nyní činí cena 

na služby dle Nařízení č. 1/2014 38,00 Kč/1 m2/1 rok)  

- ceně za inzerci v libčických novinách (platný ceník na stránkách města je uveden již včetně 

DPH)  

Bude-li rozhodnuto, že tyto ceny zůstávají beze změny, dojde ke snížení výnosů města. 

Samostatnou problematikou zůstává otázka pronájmu garážových stání  kdy nájem podléhá 

21% DPH  

 

Usnesení Rada města rozhodla o úpravě cen nájemného, které není osvobozeno od DPH 

a bude zvýšeno o příslušnou sazbu DPH: 

Cena za umístění Alzaboxu. 

Cena pronájmu garážových stání, s tím, že bude po dobu 5 let odpuštěna valorizace 

nájemného. 

Cena za služby poskytované s pronájmem a užíváním veřejného pohřebiště nebude 

navyšována o DPH, DPH bude započteno do stávajícího nájemného vzhledem 

k dlouhodobě uzavřeným smlouvám. 

Cena za inzerci v libčických novinách nebude navyšována o DPH, DPH bude započteno  

do stávajících cen (platný ceník na stránkách města je uveden již včetně DPH).  
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Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

7/17) Strategický plán 

 

Strategická komise projednala dokument plnění Akčního plánu 2019- 2020 a doporučuje radě 

města vzít jej na vědomí. Dále předkládá koncept Akčního plánu 2021- 2022 a doporučuje 

radě města předat jednotlivým komisím města tento dokument k vyjádření. 

 

Usnesení: Rada města bere na vědomí plnění Akčního plánu 2019- 2020 a pověřuje 

komise města k zaslání připomínek ke konceptu Akčního plánu 2021- 2022 do 21. 

listopadu 2021. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

8/17) Ordinace zubaře a gynekologa 

 

Rada města projednala situaci ukončení činnosti zubaře a gynekologa ve městě, s tím, že je 

třeba zachovat tyto lékařské služby. 

 

Usnesení: Rada města ukládá starostovi projednat s majiteli objektu možnosti dalšího 

postupu ve věci zachování provozu ordinací. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
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9/17) Žádost AFK Libčice 

 

AFK Libčice žádá o zakoupení sanitární buňky pro rozhodčího v ceně 235.100,-- Kč bez 

DPH. Důvodem je dlouholetý problém AFK Libčice, kde řídící orgán FAČR dlouhodobě 

poukazuje na nevyhovující prostor zázemí pro hráče na zdejším hřišti. 

 

Usnesení: Rada města bere na vědomí žádost AFK Libčice a zařadí ji do nejbližšího 

rozpočtového opatření. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

 

 

Jednání rady města ukončil starosta v 17.50  hodin.  

 

 

Zapsal: Ing. Roman Dědič                                                          

                                                   

 

Ověřovatelé:   Lukáš Reichel 

                     

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                   Ing. Zuzana Bělohradská 

    starosta                                                                               radní 


